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Nr AO.0002.00001.2024 

 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXXVII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 16 stycznia 2024 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:10 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 14 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński 

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXXVII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali. 

Następnie poinformował, iż sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy                       

o samorządzie gminnym, po czym odczytał wniosek Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew 

Mariusza Musiałowskiego o zwołanie sesji Rady Miejskiej w Kleczewie. Radni zostali 

poproszeni o sprawdzenie quorum. 14 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na 

listę obecności, co oznacza, iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia 

i podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie 

porządek obrad. 

 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 
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ZA: 14  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman)  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie przekazania skargi Wojewody Wielkopolskiego na uchwałę nr 

LX/473/2022 Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 26 lipca 2022 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych       

w obrębie Genowefa na obszarze gminy Kleczew; 

b) w sprawie przyjęcia na rok 2024 planu dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Kleczew. 

4. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3a) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały                   

w sprawie przekazania skargi Wojewody Wielkopolskiego na uchwałę nr LX/473/2022 Rady 

Miejskiej w Kleczewie z dnia 26 lipca 2022 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Genowefa na obszarze gminy Kleczew. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Następnie dodała, że odpowiedź na 

skargę stanowi załącznik do powyższej uchwały.  

 

Urbanista Tomasz Kuźniar poinformował, że skarga Wojewody Wielkopolskiego dotyczy 

jednego terenu ustalonego w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w obrębie Genowefa. Jest to teren przeznaczony pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinna lub zabudowę usługową. Zarzuty Wojewody Wielkopolskiego 

wskazują na nieuwzględnienie strefy 10h jako minimalnej odległości pomiędzy elektrownią 

wiatrową a budynkiem mieszkalnym. Zaznaczył, że dla tego terenu przed podjęciem 

zaskarżonej uchwały obowiązywał miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego,                

w którym ten teren formalnie już funkcjonował.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVII/674/2024 w sprawie przekazania skargi 

Wojewody Wielkopolskiego na uchwałę nr LX/473/2022 Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 

26 lipca 2022 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębie Genowefa na obszarze gminy Kleczew: 
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ZA: 14  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman)  

Ad 3b) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczew Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2024 planu dofinansowania 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Kleczew. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXVII/675/2024 w sprawie przyjęcia na rok 2024 planu 

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Kleczew: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński). 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 1 (D. Woźniak – w związku z art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym, 

radna nie brała udziału w głosowaniu) 

NIEOBECNI: 1 (J. Tylman)  

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXXXVII sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

 

 

                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                               Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 

 


